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Zwracam się z prośbą o udzielenie pisemnej informacji na następujące pytanie:

- czy zostały podjęte rozmowy Z Zarządem Spółdzielni Mieszkaniowej im. Henryka

Rogowskiego w Golubiu- Dobrzyniu i Radą Nadzorczą w/w Spółdzielni na temat

wzrastających naliczeń czynszowych naszych mieszkańców,

- rozmowy celem znalezienia alternatywny na obniżenie wymiaru opłat czynszowych, które

są najwyższe porównując z innymi spółdzielniami- wspólnotami w województwie.

Z wyrazami szacunku

Marek Stawski
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